

Date	BENCHMARKS FOR THE WEEK	Subject
WEDNESDAY, MARCH 2	<u>Prepare for Term 2 Computer Benchmark which will be conducted on Wednesday, March 2, 2022. Study the following:</u> Assignment 5: Start Your Adventure Assignment 6: Make a Portal Slide Assignment 7: Photo Editing Assignment 8: Add a background, Photograph, and Pictures	Computer
THURSDAY, MARCH 3	الإستعداد للتقييم النهائي مادة التوحيد يوم الخميس بتاريخ 2022/3/3م في الدروس (دعوة الرسول صلى الله عليه وسلم).	Islamic (توحيد)

Date	Subject	Classwork	Homework
Sunday 27-2-2022	Arabic	الدرس 7(في الغاية) 1- الاستماع لقراءة التلاميذ الصفحة 42+43 2- تسميع الكلمة وضدها أمام #خلف - فوق # تحت- أمام #خلف-يضحك # يبكي -يجب # يكره -افتح # أغلق- اخلوا # اخرجوا. 3- مراجعة نوعا الجملة: اسمية وفعلية	الإستعداد للتقييم النهائي يوم الثلاثاء 2022/3/8م في: 1- الوحدة الثانية: درس 6 ودرس 7 (إلى المدرسة، في الغابة) + حفظ الكلمة وضدها في الدرسين السابقين. 2- أنواع المد: مد ألف ومد الواو ومد الياء. 3- اللام الشمسية واللام القمرية. 4- معرفة الوقت باستخدام الساعة. 5- نوعا الجملة اسمية وفعلية. 6- ضمائر الغائب (هو - هي) 7- الألف الفارقة بعد واو الجماعة. 8- احفظ لأعداد من واحد حتى عشرة (1-2-3-4-5-6-7-8-9-10)
Monday 28-2-2022	Arabic	1- تسميع نشيد المدرسة. 2- الاستماع لقراءة التلاميذ الصفحة 36+37 بشكل جيد + تسميع الكلمة وضدها 1- يذهب # يرجع- 2- يركب # ينزل	-----
Tuesday 1-3-2022	Arabic	1- الاستماع لقراءة التلاميذ للدرس 6 و7 2- تسميع الكلمة وضدها	-----
Wednesday 2-3-2022	Arabic	مراجعة الدرسين 6+7	-----
Thursday 3-3-2022	Arabic	مراجعة الدرسين 6+7	-----

	Classwork	Homework
Math	Math practice book pages 105, 106 selective questions	Kindly have your child bring his/her Math Practice Book and Math Notebook everyday for the classwork.
	Math practice book pages 115 & 116 Questions A, B, & D	<u>Prepare for Term 2 Math Benchmark which will be conducted on Sunday, March 6, 2022. Study the following:</u> Chapter 6 Volume 2B: ✓ Lesson 6.1: MTB pages 255, 256 ✓ Lesson 6.4: MTB pages 267, 268 ✓ Lesson 6.6: MTB pages 275, 276, 277 ✓ Lesson 6.9: MTB pages 288, 289
	Revision for the benchmark	-----
	Revision for the benchmark	Note: The Revision worksheet will be available on Google Classroom from Classwork tab with the answer key.

English	<u>Prepare for Term 2 Benchmark which will be conducted on Wednesday, March 9, 2022. Study the following:</u> 1- Alpha Reading 2B • Build Vocabulary pgs. 2-3 • "Happy to Help" Reading pgs. 4-13 • "Wonderful Places" Reading pgs.14-22 2- Alpha Reading Sidekick 2B • Phonics: Long a and Long e pgs. 4-5 • Craft and Structure: the Main Purpose of a Text pgs. 6-7 • Vocabulary: Compound Words pgs. 8-9 • Language: Adjectives and Adverbs pgs. 10-11
---------	---

Branch	Classwork	Homework
Revision	Revision for the Benchmark	-----

	Classwork	Homework
Science	Chapter 5 Lesson 3 Children will learn about the purpose of a map key. Page 269	Prepare for Term 2 Science Benchmark which will be conducted on Monday, March 7, 2022. Study the following: Unit B: Chapter 4 Lesson 1 "What are some Land Environments?" Pages 192,193, 198,199 206,207,208,209 Unit C: Chapter 5 - Lesson 1" What are the different Landforms on Earth?" Pages 233,236,237,238,239,244,245, - Lesson 2" What are different Bodies of Water on Earth?" Pages 249,252,253,254,255,256,257,260,261 Practice Book pages: 23,24 25, 26,27 and 28
	Lesson Review pages 272 - 273	-----
	Practice Book pages 29 -30	-----
	Revision	-----

	Classwork	Homework
Islamic	القرآن الكريم: مراجعة سورة البينة	حفظ سورة البينة
	التوحيد: الوحدة الأولى: نبينا محمد صلى الله عليه وسلم تابع الدرس الثالث: دعوة الرسول صلى الله عليه وسلم	الاستعداد للتقييم النهائي مادة الفقه والسلوك يوم الخميس بتاريخ 2022/3/10م في الدروس (فروض الوضوء - نواقض الوضوء - أهمية الصلاة).
	الفقه: مراجعة الاختبار النهائي.	-----
	مراجعة عامة + تسميع سورة البينة	-----

Social Studies	Activity Book pages 27, 28, 29
----------------	--------------------------------

Arts	Kindly bring the following: - Sketchbook - Safety Scissors - Glue - Wax Colors
------	--